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§ 12 

Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Följande skrivelser lämnades in. 

 

Till Farsta lokala Brå och stadsdelsnämnden (bilaga 1) 

Lars Bäck (V), Eva Gustafson m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Till pensionärsrådet och stadsdelsnämnden (bilaga 2) 

Lars Bäck (V), Eva Gustafson m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Till Farsta stadsdelsnämnd angående näringslivsrådet (bilaga 3) 

Lars Bäck (V), Eva Gustafson m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Till Farsta ungdomsråd samt stadsdelsnämnden (bilaga 4) 

Lars Bäck (V), Eva Gustafson m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Näringslivsrådets utveckling (bilaga 5) 

Lars Bäck (V), Eva Gustafson m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Om den rödgröna majoritetens skrivelser till olika rådgivande organ (bilaga 6) 

Lars Jilmstad m fl (M) och Vladan Bošković (FP) 

 

 

BESLUT 

Nämnden lägger skrivelse nummer 1-4 och 6 till handlingarna och uppdrar åt 

förvaltningen att bereda skrivelse nummer 5 till ett kommande sammanträde.  

 

 

Ordföranden föreslog att hela nämnden får i uppdrag att delta vid den utbildning i 

grundläggande juridik som stadsledningskontorets juridiska avdelning anordnar onsdag 

18 mars, på uppdrag av nämnden. Ordföranden föreslog också att ledamöter och ersättare 

i sociala delegationen får i uppdrag att delta i den specialinriktade utbildning som 

juridiska avdelningen ordnar för delegationen, troligen onsdag 25 mars. 

 

BESLUT 

1. Nämnden uppdrar åt alla ledamöter och ersättare att delta vid den utbildning som 

stadsledningskontorets juridiska avdelning anordnar onsdag 18 mars.  

2. Nämnden uppdrar åt ledamöter och ersättare i sociala delegationen att delta vid den 

utbildning som stadsledningskontorets juridiska avdelning anordnar för delegationen, 

troligen onsdag 25 mars.  

 

 

Ledamoten Lisbeth Crabo Ljungman (M) ställde en fråga om uppgifter i lokalpressen om 

att det ska byggas bostäder på parkeringsplatser i Farsta, och om samråd kring detta. 
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Ordföranden och vice ordföranden berättade att nämndens näringslivsråd har fått en 

redovisning av detta och att ett samråd kommer att genomföras under mat- och 

kulturveckan senare i maj. Föreslogs att hela nämnden får en redogörelse vid nästa 

nämndsammanträde. 

 

Ledamoten Eva Gustafson (S) instämde i att det inte är bra om nämnden får läsa om 

sådant som rör stadsdelsområdet i media, att nämnden bör informeras i ett tidigare skede. 

 

Eva Gustafson (S) tog vidare upp en undersökning inom området ekonomiskt bistånd som 

hade redovisats för socialnämnden tidigare den här veckan. Undersökningen visar bland 

annat att Farsta ligger markant lägre än andra stadsdelsnämnder när det gäller nöjdhet 

bland dem som söker bistånd. Eva undrade hur förvaltningen ser på detta resultat och om 

det finns förslag på åtgärder. Stadsdelsdirektör Steinunn Á Håkansson svarade att 

förvaltningen har börjat titta på detta och återkommer till nämnden i frågan. 

 

Ledamoten Vladan Bošković (FP) riktade tack och beröm till förvaltningen för det nya 

informationsbladet Varannan vecka, som nämnden får. 

 

Vladan Bošković (FP) frågade hur det går med den finskspråkiga förskolan. Stadsdels-

direktören svarade att detta berörs i den nu antagna verksamhetsplanen och att 

förvaltningen återkommer med mer detaljer senare. 

 

Ersättaren Laura Roselli (V) berörde det arbete som pågår på nationell nivå att ta fram nya 

riktlinjer för socialt arbete, med inriktning att minska kravet på dokumentation. Laura 

undrade om nya riktlinjer har kommit och förvaltningen svarade att något sådant ännu inte 

kommit. 

 

Ordföranden frågade vad som händer med parkmarken vid Vinthundsvägen – Bogårds-

vägen. Förvaltningen lovade återkomma. 

 

Ordföranden undrade också vad som gäller beträffande trygghetslarm, särskilt vid elavbrott. 

Avdelningschef Päivi Kabran svarade att det pågår en övergång till digitalt larm och att det 

kommer att lösa en del av problemen med analogt larm. 

 

Stadsdelsdirektören informerade nämnden om att byggföretaget Danator valt att gå vidare 

med ett privat vårdföretag när det gäller driften av det vård- och omsorgsboende som just nu 

uppförs i Larsboda. 

 

Ordföranden avslutade den öppna delen av sammanträdet. 

 

 


